



Prolux®

4T 5W/40

زيت الدراجات النارية رباعية الأشواط | 4-STROKE MOTORCYCLE OIL | 4 ZAMANLI MOTOSİKLET YAĞI

ÜRÜN TANIMI VE KULLANIM YERİ

PROLUX 4T 5W/40, %100 Tam Sentetik, 4-Zamanlı en son nesil direkt enjeksiyonlu 50cc'den 650cc'ye kadar katalitik konvertörlü veya konvertörsüz Scooter ve Maxi Scooter motor yağıdır. SAE 5W/40 viskozitesi hemen hemen tüm üreticilerin şartlarına uymaktadır. Aynı zamanda bu düşük viskozite ile soğuk motorun ilk çalışma anında dahi yüksek koruma sağlar, bu sayede hem motorda meydana gelebilecek aşınmaları engeller hem de marş motorunun ve akünün ömrünü uzatır.

ÖZELLİKLERİ VE FAYDALARI

- Aşınma, pas ve korozyona karşı yüksek direnci sayesinde motorlar ve parçaları için uzun ömür sağlar.
- Gelişmiş teknolojinin ürünü olması sayesinde, yüksek motor sıcaklıklarında bile debriyaj sistemindeki sürtünmeyi dengeleyerek sessiz ve rahat vites değiştirme sağlar.
- Çok düşük sıcaklıklarda bile kolay akışkanlık kapasitesi sayesinde ilk çalışma sırasında oluşabilecek aşınmaya karşı maksimum koruma sağlar.
- Yüksek sıcaklıklarda kalıntı oluşumunu kontrol altında tutarak motorun temiz ve sorunsuz çalışmasına yardımcı olur.

DESCRIPTION AND PURPOSES

PROLUX 4T 5W/40 is a 100% Fully Synthetic Scooter and Maxi Scooter Engine Oil (four-stroke, latest generation, direct injection, 50cc to 650cc, with or without catalytic converter). The viscosity of SAE 5W-40 fits almost all conditions. At the same time, with this low viscosity, it provides high protection even during the first start of the cold engine, this prevents both the wear and tear that can occur on the engine and also extends the life of the starter motor and battery.

PROPERTIES & BENEFITS

- Provides long life for engines and their parts thanks to its high resistance against abrasion, rust and corrosion.
- Provides silent and comfortable gear shifting by balancing the friction at clutch system even under high engine temperatures thanks to its formula being product of advanced technology.
- Provides maximum protection against abrasion which may occur during the first operation thanks to its easy fluidity capacity even at very low temperatures.
- Helps the engine to operate cleanly and smoothly by keeping formation of residue under control at high temperatures.

وصف المنتج ومكان الاستخدام

مونيكس (PROLUX)، هو زيت إصطناعي كامل 100 %، أحدث جيل و4- توقيتات زمنية ذات حقن مباشر من 50cc إلى 650cc الدراجات البخارية مع أو بدون محول الحفاز وزيت محرك ماكسي سكوتر (Maxi Scooter). تفي لزوجة زيت 5W-40 SAE بمتطلبات جميع الشركات المصنعة تقريباً. وفي نفس الوقت، مع هذه اللزوجة المنخفضة، توفر حماية عالية حتى أثناء البداية الأولى من التشغيل للمحرك البارد، وبالتالي تمنع كل من التآكل الذي قد يحدث في المحرك ويطيل عمر المحرك والبطارية.

الميزات والفوائد

• يوفر عمراً طويلاً للمحركات والأجزاء بفضل مقاومته العالية ضد التآكل والصدأ والإرتداء.

• بفضل كونه نتاج التكنولوجيا المتقدمة، فإنه يوفر تحول صامت

ومريح من خلال موازنة الاحتكاك في نظام القابض حتى في درجات حرارة المحرك العالية.

• بفضل سعة السيولة السهلة حتى في درجات الحرارة المنخفضة جداً، يوفر أقصى حماية من التآكل الذي قد يحدث أثناء التشغيل الأولي.

• يساعد في الحفاظ على نظافة المحرك وسلسلة من خلال التحكم في تكوين المخلفات في درجات حرارة عالية.

TİPİK ÖZELLİKLER / TYPICAL PROPERTIES / الخصائص النموذجية

TEST	UNIT	METOD	TYPICAL VALUES
Appearance	-	Visual	Clear & Bright
K. Viscosity, @ 100 °C	mm ² /s	ASTM D 445	13.0
K. Viscosity, @ 40 °C	mm ² /s	ASTM D 445	75
Viscosity Index	-	ASTM D 2270	175
Pour Point	°C	ASTM D 97	-39
Flash Point, PMCC	°C	ASTM D 93	205

* Verilen tipik özellikler ortalama değerleri temsil etmektedir.

* The stated typical properties represent the average values.

* الخصائص النموذجية المعطاة تمثل متوسط القيم.



www.proluxoil.com.tr